目录	Table of Contents
第一章 总则	Chapter 1: General Provisions
第二章 公司登记	Chapter 2: Company Registration (Newly Added)
第三章 有限责任公司的设立和组织机构 第一节 设立 第二节 组织机构 第四章 有限责任公司的股权转让	Chapter 3: Establishment and Organization of Limited Liability Companies Section 1: Establishment Section 2: Organizational Structure Chapter 4: Equity Transfer in Limited Liability Companies
第五章 股份有限公司的设立和组织机构 第一节 设立 第二节 股东会 第三节 董事会、经理 第四节 监事会 第五节 上市公司组织机构的特别规定	Chapter 5: Establishment and Organization of Joint Stock Companies Section 1: Establishment Section 2: Shareholders' Meeting Section 3: Board of Directors, Managers Section 4: Supervisory Board Section 5: Special Provisions on the Organization of Listed Companies
第六章 股份有限公司的股份发行和转让 第一节 股份发行 第二节 股份转让	Chapter 6: Share Issuance and Transfer in Joint Stock Companies Section 1: Share Issuance Section 2: Share Transfer
第七章 国家出资公司组织机构的特别规定	Chapter 7: Special Provisions on the Organization of State-Invested Companies (Newly Added)
第八章 公司董事、监事、高级管理人员的资格和义务 第九章 公司债券	Chapter 8: Qualifications and Obligations of Company Directors, Supervisors, and Senior Management Personnel
第十章 公司财务、会计	Chapter 9: Corporate Bonds
第十一章 公司合并、分立、增资、减资	Chapter 10: Company Finance and Accounting
第十二章 公司解散和清算	Chapter 11: Company Merger, Division, Capital Increase, and Capital Reduction
第十三章 外国公司的分支机构	

	Chapter 12: Company Dissolution and Liquidation
第十四章 法律责任	Chapter 13: Branches of Foreign Companies
第十五章 附则	Chapter 16. Brahenes of Foreign Companies
	Chapter 14: Legal Liability
	Observant S. Complementary President
	Chapter 15: Supplementary Provisions